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Tisztelt Képviselő-testület! 

Először is újra szeretném megköszönni a 418/2019 (Xl.06) ök. számú határozatában meghozott 

döntése alapján a megtisztelő tanácsnoki megbízást a Képviselő Testületnek, a vele járó 

feladatokat igyekszem a lehető legnagyobb körültekintéssel és a megszerzett tapasztalataim 

felhasználásával elvégezni. 

A munkám alapvető és meghatározó feladata a főváros , a kerületek és önkormányzati cégek 

közötti kommunikáció fenntartása , a jó gyakorlatok, a kreatív gondolatok felkarolása azoknak a 

kerületünkbe való beillesztése. Ez fordítva is igaz, a kerületünkben alkalmazott számos jó 

példákat viszem tovább, hogy minél szélesebb körben terjedjenek el. 

A különböző helyeken megjelenő problémák és az erre különböző megoldásokat alkalmazó 

gyakorlatok megismerése és összegzése után, törekszem a szintetizálásra , hogy a 

későbbiekben már egy egységes gyorsan alkalmazható rendszer álljon rendelkezésünkre. 

A 2020-as év első félévére elkészített munkatervemet, sajnos a járványügyi vészhelyzet felülírta, 

de ezzel is új feladatokat és tapasztalatokat tudtam szerezni. 

Igyekeztem az összes kerületben nyomon követni az alkalmazott helyi védekezésre tett 

erőfeszítéseket, kommunikációs megoldásokat, az ellátások szervezését. Büszkeségünkre, 

inkább a kerületünkből vihettem a példamutató gyakorlatokat. Elmondható, hogy mi élen jártunk a 

járvány okozta helyzet gyors kezelésében, az ellátó rendszer működésében. Ezt belü l ről is 

tapasztalhattam, hiszen két hónapig vettem részt, mint önkéntes a csapatban. Amit sikerült még 

közösen elérnünk a Hivatal kommunikációs csapatával, az a kedvezményes áron megszerzett 

közterületi megjelenéseink voltak. 

Természetesen még a járvány előtt és utána is tudtam megbeszéléseket szervezni majd minden 

kerületben. Főként az alábbi témák után érdeklődtem , majd a kerületünk vezetőivel és a hivatal 

szakmai vezetésével való egyeztetés után tettem vagy teszek a későbbiekben javaslatot, teljesen 

vagy részben a máshol bevált gyakorlatok helyi alkalmazására. 

• Pesterzsébet: sikerült megállapodást kötni a szerződés szerinti kezelővel az 
utasvárók zöldítéséről. Üde színfoltok lettek a lakótelepek buszmegállói. „Fogadd 
örökbe a játszóteredet parkodat" címmel civileknek kiírt pályázat. 

• Józsefváros: energia hatékonysági iroda nyitása, elsősorban az energiaszegénység 
leküzdése ellen a tartós rezsicsökkentés érdekében, pályázati lehetőségekkel 
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'-.. 150 9001 



• Vár: közterek közösségi tervezése 

• Újbuda, Ferencváros: az önkormányzat ingatlankezelő cégeinél, a magánszektor 
bevonása az új társasházépítkezéseknél 

• Újpest: illegális hulladéklerakók felderítése, az M3-as metróvonal meghosszabbítása 
• Óbuda, Újbuda: az eddig nem fizetős parkolási zónák fizetőssé tételének problémái 
• Zugló: a térfigyelő kamera rendszer innovatív működtetése 

Ahová a mi példánkat sikerült beilleszteni 
• Józsefváros, Vár: bérpótlék az óvodapedagógusoknak 

A főváros közgyűlésein részt veszek, a kerületet érintő ügyeket figyelemmel kisérem. 

A főpolgármesterrel alkalmanként, Dorosz Dávid főpolgármester-helyettessel viszont tervezett, 

havi szintű találkozókon beszéljük meg a kerületünket aktuálisan érintő ügyeket. Az említetteken 

kívül folyamatosan tartom a kapcsolatot a kerületek döntéshozóival. 

Jelenleg folyamatosan egyeztetek a fővárossal a Szilas patak melletti erdősáv fakitermelésének 

csökkentése érdekében. 

Ahhoz, hogy ezt a munkát sikeresen tudjam végezni, továbbra is számítok Cserdiné Németh 

Angéla polgármester asszony megtisztelő bizalmára, valamint nagyon megköszönöm a 

nélkülözhetetlen és mindig gyors, alapos segítséget dr. Filipsz Andrea jegyző és Benedekné 

Bagyinszki Márta főosztályvezető asszonyoknak. 

A megbízásomban dedikált feladatkörként kaptam, hogy kísérjem figyelemmel a Rákosmenti 

Mezei őrszolgálat tevékenységét. Az első e témában lefolytatott beszélgetések alapján, 

egyetértésben a kerület vezetésével és a Hivatal területileg felelős vezetőivel, megállapítható, 

hogy a jelenlegi társulási rendszer nem hatékony, költséges és a kerületnek nincs hatásköre az 

erőforrások elosztásának befolyásolására. 

Képviselőtársaimmal látogatásokat tettünk a környező kerületekben és településeken, a mezőőri 

szolgálat tapasztalatiról gyűjtöttünk adatokat, valamint egy esetleges új társulási formához való 

csatlakozás lehetőségeiről beszélgettünk. Ezekről beszámolót készítettem és a Hivatal által 

készített előterjesztés mellékleteként került a testület elé. 

Az új társulás létrejöttéről és tagjairól még igen kezdeti szakaszban vannak a tárgyalások, ezért 

előterjesztésként a jelenlegi társulásból való kilépést és egy önálló mezőrőrség tervezését 

fogadtuk el. 

A mezőőrséggel kapcsolatos döntések és az akkori helyzetet bemutató beszámoló óta eltelt 

időszakban a hivatal munkatársai már elkezdték az előkészítését egy kizárólag kerületi 

hatáskörbe tartozó szervezet felállításának. Jó hírként számolhatok be, hogy a legnagyobb 

aggodalmunk, a szakképzett munkaerő megszerzése, megoldódni látszik. Az év hátralévő 

részében a működéshez szükséges eszközök előkészítő beszerzésével foglalkozunk, hogy a 

költségvetésben már pontos adatokkal szerepeljenek a tételek. Terveink szerint a 

folytonosságban zökkenőmentesen ellátva, januárban tudja megkezdeni az új mezőőrségünk a 
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szolgálatot. Természetesen ez függ a pénzügyi forrásaink időbeliségétől , be tudjuk-e szerezni 

még az idei évben az induláshoz szükséges eszközöket. 

Ezúton is megköszönöm dr. Zsidei Kinga és Homa Gabriella osztályvezetőknek, a mezei 

őrszolgálattal kapcsolatos ügyekkel való kiemelt munkáját és a számomra nyújtott szakmai 

segítséget. 

Kérem a tisztelt képviselő-testületet a beszámoló tudomásul vételére, valamint a munkám további 

eredményes és hatékony végzésének a támogatását. 

2020. augusztus 20. 
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